



東華三院吳祥川紀念中學  
Tung Wah Group of Hospitals S. C. Gau Memorial College  
新界青衣市中心清心街七號  
7 Tsing Sum Street, Town Centre, Tsing Yi, N.T.  
Tel: 24950226



寶血會伍季明紀念學校  
鍾詠嫻女士：

誠邀出席 東華三院吳祥川紀念中學  
「2026-2027 年度升中入學資訊日」

適值第一階段升中選校臨近，為使外界人士能多了解本校的辦學宗旨、語文政策、課程設計、資優教育及課外活動，特此奉函誠邀 貴校家長出席本校「中一入學資訊日」。本校更印備學校刊物以供參考，敬請代為派發予六年級同學。有關中一入學資訊日詳情如下：

日期：二零二五年十一月二十二日（星期六）  
時間：上午十時至中午十二時正（第一場）及 下午二時至四時正（第二場）  
地點：東華三院吳祥川紀念中學一樓禮堂  
活動內容：升中簡介及答問環節

歡迎 貴校安排應屆六年級學生及家長出席本校 2026-2027 年度中一入學資訊日。如欲報名，請家長自行登入本校網頁 <https://www.twghscgms.edu.hk>，並在「中一入學資訊日」詳情的視窗內填寫 Google Form。如有垂詢，亦可致電校務處（2495 0226）與蕭副校長聯絡。

肅此 敬請  
鈞安

東華三院吳祥川紀念中學校長



黃振裘

二零二五年十一月十日

10<sup>th</sup> November 2025

Dear Principal,

Invitation to the Information Day for Admission to Secondary One for 2026/27

With the approach of the time of year when parents and students must select a secondary school to further their studies, we invite parents and students to familiarize themselves with our school's mission and vision by joining our Information Day on 22<sup>nd</sup> November 2025 in which we will discuss the highlights of language policies, curriculum designs as well as extra-curricular activities. It is my greatest honour to invite parents and students from your school to attend the Information Day and the corresponding briefing sessions. Please kindly send the attached publications to your Primary 6 students for their reference.

Details of the Information Day briefing sessions are listed as follows:

Date: 22<sup>nd</sup> November 2025 (Saturday)

Time: 10:00 a.m. - 12:00 noon (1<sup>st</sup> Session) & 2:00 p.m. - 4:00 p.m. (2<sup>nd</sup> Session)

\* Both sessions are identical

Venue: School Hall, TWGHs S. C. Gaw Memorial College

Session Contents: Briefing Session on admission and Question and Answer Session

Your school can arrange your current Primary 6 students and their parents to attend any one of the aforementioned sessions. Please kindly tell them to fill out the Information Day Google Form at <https://www.twghscgms.edu.hk>. For further details, please contact our Vice Principal Mr. Siu at 2495 0226.

We look forward to your enthusiastic support.

Best wishes,



  
Dr. Jack Wong  
Principal